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INTRODUCTIE

Geachte BPM-Professional, afgelopen jaar hebben we 

afscheid genomen van Jeroen de Groot en Henry Fran-

ken als bestuursleden van het BPM-Forum. Jeroen en 

Henry waren lid van het oprichtingsbestuur en hebben 

het BPM-Forum helpen uitgroeien van slechts een idee 

naar de toonaangevende positie die het nu inneemt in 

Nederland en daar buiten. Ik vermoed dat hun bijdrage 

er dan ook mede voor gezorgd heeft dat bijna tien 

uitstekende leden zich hebben aangemeld als kandi-

daat bestuurslid. Conform de statuten hebben we als 

bestuur (Ton Mulders, Aty Boers en ikzelf) een lastige 

keuze moeten maken om leden voor te dragen namens 

het bestuur. Uiteindelijk hebben we onze keus sterk 

laten beïnvloeden door de bijdrage die de leden reeds 

leverden aan het BPM-Forum. We zijn dan ook erg 

blij dat de voorgestelde kandidaten op de ALV van 17 

december j.l. met algemene stemmen zijn aangeno-

men. De nieuwe bestuursleden zijn: Pascal Ravesteijn 

en André Veelders. Bijgaand treft u een korte achter-

grond van Pascal en André.

Pascal Ravesteijn (1975) is hoofddocent aan de Hoge-

school Utrecht (HU) en promovendus bij de Universiteit 

Utrecht waar hij nu een promotieonderzoek doet naar 

de implementatie van BPM-systemen. Hij is nauw 

betrokken geweest bij het opzetten van het Kenniscen-

trum voor Procesinnovatie van de Hogeschool Utrecht, 

waarvan hij ook coördinator is geweest van 2006 tot en 

met 2009. Hij heeft Technische Bedrijfskunde aan de 

HU gestudeerd en heeft een managementopleiding 

aan Nyenrode gevolgd. Verder is Pascal sinds 2008 lid 

van de kenniscommissie van het BPM-Forum, is hij 

actief als Vice President Programs at the International 

Information Management Association (IIMA) en spreekt 

hij regelmatig op professionele en wetenschappelijke 

conferenties in binnen- en buitenland. Pascal hoopt als 

bestuurslid van BPM-Forum de samenwerking tussen 

onderwijs en praktijk te kunnen verbeteren om zo een 

bijdrage te leveren aan de verdere professionalisering 

van het BPM domein. 

André Veelders (1964) werkt bij Sogeti als Client Execu-

tive met als primaire aandachtsgebied BPM. Eén van 

zijn taken daarbij is het BPM-werkterrein verder profes-

sionaliseren en uitdragen door middel van netwerken te 

creëren en te ondersteunen. De laatste drie jaar ligt zijn 

focus op Business Process Management. Samen met 

Bert Noorman is hij verantwoordelijk voor de markt-

introductie van Pronto, de pragmatische BPM-aanpak, 

welke gebaseerd is op de Enterprise Engineerings-

methodologie DEMO. Daarvoor heeft hij onder meer bij 

Landis & Gyr, Getronics en Novem gewerkt. Verder is 

André sinds 2008 lid van de event-commissie van het 

BPM-Forum en daarnaast is hij bestuurslid van AFCEA. 

Zijn doel bij het BPM-Forum is er voor te zorgen dat de 

events de komende jaren nauw aansluiten op de 

behoeften van de leden.

Namens het BPM-Forum bestuur wil ik Pascal en André 

welkom heten als nieuw bestuurslid en kijk uit naar de 

samenwerking en verdere ontwikkeling van het BPM-

Forum. Tot slot wil ik Jeroen en Henry bedanken voor 

hun inzet, bijdrage en vriendschap.

Frits Bussemaker is voorzitter van BPM-Forum Nederland.
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